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10. 6 Sol·licitud per a la declaració de festa d’interès turístic de la Mostra Internacional de Pa-
llassos  de Xirivella.

El PP defén l’interés de la moció de d’una perspectiva de promoció (econòmica del poble)

Compromís manifesta que açò ha der ser més que una operació per a poder dir que Xirivella 
és una ciutat d’especial incidència turística i poder així ampliar horaris comercials. Cosa a la 
qual ens oposem.

«En Compromís —digué Ricard Barberà— pensem que la mostra internacional de pallassos 
hauria de convertir-se en un element central de Xirivella, un element de modernitat a sumar, 
per què no, a altres valors culturals i tradicionals, des de les botifarres a la Mare de Déu de 
la Salut.»

«La Mostra Internacional de Pallassos complirà durant esta legislatura vint anys. Un bon 
motiu per fer la  vida de Xirivella un poc més pallassa, incloent-hi el reconeixement de la 
mostra com festa d’interés túristic i també cultural. Són valors dels pallassos l’autoestima, 
la confiança, l’automotivació, la iniciativa, l’atreviment i la capacitat de superació davant el 
fracàs, elements que hauríem d’aprofitar per a fer una Xirivella millor. La Mostra de Pallas-
sos té un gran potencial que no està aprofitant-se, aprofitem-la per construir un projecte 
il·lusionant i amb futur que es diu Xirivella.»

PP diu que no hi ha diners però que agraeix el suport dels diferents grups, i que no hi ha cap 
element ni operació estranya darrere (en referència a l’ampliació d’horaris) i informa que en-
guany la Mostreta sí que es farà. Que a més a més enguany tornarà a haver-hi Mostreta

Compromís celebra la tornada de la Mostreta i demana també major dotació econòmica així 
com imaginació a l’equip de govern perquè treballe per estendre i potenciar la Mostra de 
Pallassos en altres entorns, fins i tot quan no hi haja diners. Per exemple dur la mostra de 
pallassos als instituts i escoles per aproximar-se algunes matèries transversals o el tracta-
ment de conflictes des del món pallasso.

Resultat: aprovada per unanimitat

10.9 Proposición sobre aprobación inicial de la modificación núm. 58 de catálogo de puestos de 
trabajo.

Ricard Barberà pregunta en la primera intervenció:

• Per què és necessària aquesta nova plaça de vicesecretaria?

• Quants diners costarà la nova plaça de vicesecretaria?

• Per què es dóna prioritat al fet que des de vicesecretaria es coordine l’Àrea de Benestar 
Social?

• Com millora açò la vida dels xirivellers i xirivelleres?

El PP diu que la plaça es crea per poder captar un perfil en secretaria per fer «lo que quere-
mos y lo que necesitamos», però no concreta exactament a què s’està referint.



En la segona intervenció Compromís s’hi manifesta en contra perquè no hi veiem cap benefici 
per a l’Ajuntament ni per al poble; a més a més que no se sap molt bé què vol dir allò de «lo 
que queremos y necesitamos».

PP diu que els partits en l’oposició som uns demagogs i es passa a la votació.

PP  En contraA favor PSPV  EU Compromís

Resultat: aprovada per majoria

10.10 Proposició sobre aprovació de les bases del Pla d’Ocupació conjunt de les Administra-
cions Públiques Valencianes de la Diputació de València.

Ricard Barberà comença preguntant quin és el programa d’ocupació del PP per a Xirivella.

També demana que s’establisquen mecanismes per reduir el risc que el Pla facilite abusos 
contra els treballadors i demana informació detallada sobre el tipus d’empreses que s’havi-
en beneficiat i de treballadors i treballadores.

El regidor de Compromís incideix també en la necessitat d’establir un procediment per fer 
que aquesta contractació no contribuisca a la precarització del treball, amb substitucions 
de possibles continuïtats de contractes per places com les que podrien contractar-se amb 
aquest programa.

A favor PSPV PP   Compromís EUAbstenció

Resultat: aprovada per majoria

10.11 Conveni de col·laboració entre la Conselleria de Benestar Social i l’Ajuntament  de Xirive-
lla per al desenvolupament del Programa “Menjar a Casa”

Es vota la continuïtat del programa menjar a casa

Resultat: aprovada per unanimitat

10.16. Implantació de l’Administració Electrònica a l’Ajuntament de Xirivella, Fase 1: Firma elec-
trònica d’actes administratius (resolucions / decrets), que emanen d’òrgans unipersonals.

Ricard Barberà diu que Compromís sempre ha donat un clar suport a aquestes mesures i que 
en tot cas lamenta que la prioritat es done a documentació interna, i que per tant s’ajornen 
les millores en l’atenció a la ciutadania. Per altra banda insisteix en la necessitat de vincular 
l’administració electrònica a majors quotes de transparència i participació ciutadana.

Resultat: aprovada per unanimitat

MOCIONS

Moció PSOE per demanar dimissió de Maria José Català, consellera d’educació

Compromís se suma al contingut de la moció presentada pel PSOE, en la qual es fa un repàs 
de la situació de l’educació al País Valencià amb algunes cites particulars per a Xirivella.

Compromís aprofita per preguntar a la regidora d’educació sobre:

• L’efecte de les retallades en Xirivella.

• Quantes places s’han eliminat de professorat?

• Com han quedat les ràtios d’alumnes respecte altres anys?



La regidora contesta que els ratios van des dels 30 fins als 25-24 alumnes per aula i que hi ha 
algun cas de 15. També diu que queden 500 places lliures de xiquets i xiquetes.

En la segona intervenció Compromís torna a preguntar quantes places s’han reduït de pro-
fessorat.

Ricard Barberà aprofita per recordar que la consellera digué que «tenia el defecte de par-
lar en valencià», cosa que la desqualifica directament per ser consellera d’Educació. Ricard 
Barberà li pregunta a l’alcalde si també ell considera que té un defecte per parlar en valencià.

Resultat: rebujada

A favor PSPV EU   Compromís En contra PP

Moció d’EU en suport als sindicats majoritaris en el seu posicionament per la retirada de la Llei 
de Racionalització i Sostenibilitat de l’administració Local.

La nova llei d’administració local suposarà la reducció de bona part de l’activitat en l’àrea de 
benestar social.

Resultat: rebujada

A favor PSPV EU   Compromís En contra PP

Moció d’EU en contra de la intervenció militar en Síria

A favor PSPV EU   Compromís PPAbstenció

Resultat: aprovada per majoria

Moció construcció nou institut Ramón Muntaner

Moció de PSOE que demana canviar el pressupost destinat al nou auditori per a la construc-
ció del nou institut Ramon Muntaner.

Compromís se suma a la proposta.

Resultat: rebujada

A favor PSPV EU   Compromís En contra PP

PRECS I PREGUNTES DE COMPROMÍS

PREGUNTA 1. Escola oficial d’Idiomes
Què passa amb l’escola d’idiomes? S’han corregit els problemes dels primers dies en quant 
a apertura de portes? Com es pensa assegurar l’obertura del centre fins que es contracte/
signe un acord amb l’empresa externa? Quina empresa és? Ja s’ha obert el concurs d’ad-
judicació?

RESPOSTA: L’obertura del centre la faran funcionaris de la casa. En quant a l’empresa, encara 
s’ha de presentar el concurs públic.



PREGUNTA 2. GRAN TÚRIA
Hi ha alguna novetat sobre el tema del projecte Gran Túria?

Han pogut veure ja els plànols i el detall del projecte?

RESPOSTA: Guillermo Garrido, regidor de Comerç  diu que hi ha hagut reunions i que la pròxi-
ma serà el 2 d’octubre.

PREGUNTA 3. HORARIS COMERCIALS
Què pensa l’alcalde de les afirmacions de Fabra aparegudes a la premsa dient que els ajun-
taments tindran l’última paraula en el tema d’horaris comercials de les grans superfícies? 
Ampliarà vosté els horaris? Parlarà vosté amb l’associació de comerciants de Xirivella? I 
amb els treballadors de Gran Túria?

RESPOSTA: L’alcalde diu que ell ha sigut llaurador i que a vegades ha anat a treballar els diu-
menges a l’horta, i que de moment no és aplicable el criteri per a que els centres comercials 
de Xirivella òbriguen també els diumenges. Però que en toc cas caldria estudiar la possibili-
tat arribat el moment i valorar costos i beneficis.

Vegeu nota de premsa de Compromís per Xirivella.

PREGUNTA 4. ÚS VALENCIÀ
Vosté Sr. Alcalde també pensa que té un defecte per parlar en valencià?

RESPOSTA:  L’alcalde diu que se sent molt orgullós de parlar valencià i que a casa habitual-
ment parlen valencià. Lamenta que les paraules de la Consellera es traguen sempre de con-
text i acusa Compromís d’utilitzar un manual per emprar sempre aquesta referència.

PREGUNTA 5. EDUCACIÓ
Donat que no se’ns ha contestat tornem a preguntar quina incidència final han tingut les 
retallades en Xirivella en educació, en concret quantes places de personal educatiu (pro-
fessorat i altres especialitats de suprot) s’han eliminat. 

RESPOSTA: La regidora d’educació contesta que cap alumne s’ha quedat sense mestre o 
mestra.

PREGUNTA 6. MOBILITAT SOSTENIBLE I ÚS BICICLETA
El mes de setembre cau el dia de la mobilitat sostenible. Quines accions especials es du-
gueren a terme?

Està pensada alguna acció especial per promoure l’ús de la bicicleta o donar continuïtat al 
projecte de Xirivella Ciutat 30 que en aquesta legislatura superarà els 15 anys?

RESPOSTA: La regidoria d’Infraestructures està fent un estudi d’accessibilitat que inclou 
també aspectes relatius a l’ús de la bicicleta.

PREGUNTA 7. CAMPANYA RECOLLIDA LLIBRES
Com ha anat la campanya de replegada de llibres al centre jove?

RESPOSTA: El regidor de Joventut contesta que ha anat bé, que han replegat 150 llibres i que 
l’any que ve es coordinarà amb els instituts del poble la campanya, ja que ells també havien 
dut iniciatives paregudes.

PREGUNTA 8. INCIDÈNCIA CENTRE TRANSFORMACIÓ ELÈCTRICA DE LA PLAÇA VICENT AN-
DRÉS ESTELLÉS

Ricard Barberà explica que el dia de la Mare de Déu de la Salut el Centre de transformació 

http://www.elperiodic.com/xirivella/noticias/262459_compromis-xirivella-afirma-alcalde-burla-trabajadores-gran-turia.html#.Uk8WpLOj7bs.facebook


situat a la plaça de Vicent Andrés Estellés estigué obert i sense vigilància com a mínim des 
de les 12:00h a les 17:00, i pregunta quines mesures es van prendre.

RESPOSTA: Es va traslladar la notificació a Iberdrola i s’hi va enviar la policia. L’incident és el 
resultat d’un acte de vandalisme.


